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Írásbeli kérdés

Kövér László úr
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Dr. Palkovics László innovációs és technológiai miniszter úrhoz

"Figyelembe kívánják venni a lakosság érdekeit is?" 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Gondolom Ön előtt sem ismeretlen a 11-es számú főútvonal zsúfoltsága. Azon túl, hogy ez az
araszolás reggel a munkába igyekvőknek, illetve délután a hazafelé tartóknak sok bosszúságot
okoz, a környezeti hatása is nagyon káros. Az út környékén lakók egészségére a kipufogó gáz
hatása rendkívül ártalmas, a településfejlesztési koncepciót megalapozó 2015-s vizsgálatok
szerint a levegő nitrogén-dioxid és PMl0 származék tartalma már akkor meghaladta a
megengedett egészségügyi határértéket, a szénmonoxid tartalom pedig közelítette azt, az
áthaladó gépjárműforgalom pedig azóta legalább 25-30 %-al nőtt. A közúti zajterhelés már
ekkor a "különösen magas" minősítést kapta. A település és az agglomeráció fejlesztési tervei
tartalmaznak elképzeléseket a forgalom csillapítására, de ezek közül egy sem szerepel a
kormány középtávú kiemelt közútfejlesztési elképzelései között. Éppen ezért nagy érdeklődést
keltett az a 2018 januárjában megjelent sajtóközlemény, mely szerint folyik a 11-es számú út
szentendrei szakasza felújításának tervezése. Ennek körültekintő megvalósítása esetén nemcsak
a gépjárműforgalom problémái lennének csillapíthatóak, hanem a gyalogosforgalomé is, és
egyúttal tekintetbe lehetne venni az út mentén lakók szükségleteit is, amikre ismereteim szerint
a lakosságnak már több javaslata is van.
Sajnos azóta a folyamatról újabb hírek nem kerültek napvilágra.

Kérdezem ezért Miniszter urat:
1. Valóban folyik-e a 11-s út szentendrei szakaszának felújítására a tervezés?
2. Mi a tervezési szakasz végső határideje és ki a felelőse?
3. Tervezik-e az érintett lakosság bevonását a folyamatba?
4. Mikorra tervezik az útfelújítás megvalósítását?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2018. október 12.
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